

Title (en)

Device for preparing a heating installation.

Title (de)

Vorrichtung zur Erstellung einer Heizungsanlage.

Title (fr)

Dispositif pour la préparation d'une installation de chauffage.

Publication

EP 0056788 A1 19820728 (DE)

Application

EP 82810016 A 19820118

Priority

CH 34981 A 19810120

Abstract (en)

The device according to the invention is used for the functional closing of a heating installation without the installation of heating bodies which still have to be completed (eg. painting), and consists of two tube pieces (11, 12) which are connected to one another with a regulator (15), via a short-circuit (13). The two tube pieces (11, 12) have threads (14) for the connection. Various modes can be implemented with the regulator (15). If, for example, the tube piece (11) with the regulator (15) is closed completely, the output of the tube piece (12) having a crushed seal, the device can be used as a temporary heating body. <IMAGE> <IMAGE>

Abstract (de)

Die erfundungsgemäße Vorrichtung dient zur funktionsmäßigen Schließung einer Heizanlage ohne Einbau der noch fertig zu behandelnden Heizkörper (z.B. Lackierung) und besteht aus zwei Rohrstücken (11,12), die über einen Kurzschluß (13) mit einem Regler (15) miteinander verbunden sind. Die beiden Rohrstücke (11,12), weisen für den Anschluß Gewinde (14) auf. Mit dem Regler (15) können verschiedene Betriebsarten realisiert werden. Schließt man z.B. das Rohrstück (11) mit dem Regler (15) vollständig, wobei der Ausgang des Rohrstückes (12) eine Quetschdichtung aufweist, so kann die Vorrichtung als provisorischer Heizkörper dienen.

IPC 1-7

F16L 3/00; F16L 55/00; F24D 19/02

IPC 8 full level

F24D 3/10 (2006.01); F24H 9/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24D 3/10 (2013.01); F24D 19/0002 (2013.01); F24D 19/0029 (2013.01); F24D 19/0053 (2013.01); F24D 19/006 (2013.01); F24D 19/0075 (2013.01)

Citation (search report)

Keine Entgegenhaltungen

Cited by

EP0236531A1; GB2200441B; FR2652234A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0056788 A1 19820728

DOCDB simple family (application)

EP 82810016 A 19820118